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Elnöki beszámoló 

2018. 10. 16. - 2018. 12. 15. 
 

Eseménynaptár 

Időpont  Esemény 

2018. október 17., november 6. Helyszínbejárás – Gólyabál 2018. 

2018. október 17., 24., november 21., 

december 12. 

EHÖK Elnökségi ülés 

2018. október 17. Kancellári egyeztetés – EHÖK Elnökség 

2018. október 19-21. Bevonó Tábor – Animátori Kör 

2018. október 24. Oktatásszervezési és Hallgatói Ügyek 

Bizottságának ülése 

2018. október 26. Megbeszélés - HÖOK Külhoni Program, 

EHÖK Külügyi Bizottság elnöke 

2018. november 5., december 10. Kari Tanulmány Bizottság ülése 

2018. november 6., december 4. Pszichológia Intézeti Tanács 

2018. november 6., 13., december 4., 11. Kari Vezetői Értekezlet 

2018. november 6. Oklevélátadás - Nemzeti Felsőoktatási 

Ösztöndíj  

2018. november 6., december 11. ELTE PPK Kari Tanács 

2018. november 6., 20., december 4., 11. ELTE PPK HÖK Elnökségi ülés 

2018. november 7. BEAC Ünnepi Közgyűlés 

2018. november 8. ELTE PPK Gólyabál 2018. 

2018. november 12. Szenátus 

2018. november 12-14. Képzéstartás – ELTE PPK Animátori Kör 

2018. november 14., december 5. ELTE HÖK Küldöttgyűlés 

2018. november 15. 100 év pszichológia – 15 év PPK előadás 

2018. november 15-18. HÖOK Vezetőképző tábor 
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2018. november 29. Megbeszélés – Animátori Kör 

2018. november 30.-december 2. ELTE PPK HÖK – Szakmai Képviselői 

Hétvége 

2018. december 5. Megbeszélés - SzHÉK Képviselők, 

pszichológia BA 

2018. december 11. Megbeszélés – Közösségszervező BA 

hallgatók 

2018. december 13. Kari Karácsonyi ünnepség 

 

Részletes beszámoló 

Kari, egyetemi bizottságok és testületek 

Az elmúlt hónapokban részt vettem a kari Vezetői Értekezleteken, a Kari Tanács ülésein, a Kari 

Tanulmányi Bizottsági ülésein, a Pszichológiai Intézeti Tanács ülésein, a Szenátus ülésén, az 

EHÖK elnökségi üléseken, és egyéb üléseken, illetve levezettem a PPK HÖK elnökségi üléseit. 

Az említett üléseken képviseltem karunk és egyetemünk hallgatóinak érdekeit, és közvetítettem 

Önkormányzatunk álláspontjait, valamint beszámoltam az ezen eseményeken elhangzottakról 

az elnökségnek és az érintetteknek. Ezentúl részt vettem Karunk és Egyetemünk egyezetetésein, 

ahol Önkormányzatunkat képviseltem.  

 

Gólyabál 2018. 

Az idei gólyabálunk a tavalyival megegyező módon, egyedüli karként került lebonyolításra. A 

kezdeti egyeztetési időszakban felmerült, hogy megkeresésük után a BME-VIK-el közösen 

tartanánk meg az eseményt, azonban az eltérő tanítási és órarendi rendszer miatt már nem 

találtunk olyan közös, mindkét karnak megfelelő időpontot, amire szabad lett volna a 

Gömbaula. A rendezvény kisebb megoldandó problémáktól eltekintve sikeresen lezajlott. Idén 

is majdnem 500 fő élvezte a báli hangulatot, amihez a New Level Empire zenekar is nagyban 

hozzájárult. Ezúton is köszönetet mondok minden szervezésben és előkészítésben résztvető 

tisztségviselőnek és munkatársnak, akik hozzájárultak a rendezvény színvonalához! 
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Felújítások 

Idén ősszel karunk két épületében is zajlanak felújítási munkálatok: az Izabella utcában 

épületünk tetőterének beépítésén munkálkodnak, míg a Kazinczy utcában az első emelet, illetve 

az alagsor teljeskörű felújítása esedékes. Az Izabella utcai felújítás már az utolsó simításokat 

éli, míg a Kazinczy utcában az első emelet befejezése után megkezdődtek a munkálatok az 

alagsorban. Ebből kifolyólag irodánk elköltözött, így ideiglenesen a 406-os szobában várunk 

mindenkit! A vizsgaidőszakban január és február hónapban tervezünk irodai ügyeletet, amiről 

a fórumainkon tájékoztatjuk majd a hallgatókat. 

 

HÖOK Vezetőképző 

A HÖOK Vezetőképzőben elnökként a több napos rendezvény során tréningeken és szakmai 

képzésen vettem részt, a folyamatos továbbképzés és a fejlesztés érdekében. Ezen a 

vezetőképzőre újításként került megrendezésre a 2 napos vezetői szekció. Célja a vezetők 

aktualitásokról való tájékoztatása, kompetenciáik fejlesztése volt. Ezen kívül lehetőségünk volt 

egy igen hasznos gondolatcserén átívelő szakmai beszélgetésre is, ahol a különféle egyetemek 

képviselői oszthatták meg egymással tapasztalataikat. 

 

Problémák becsatornázása 

Az ősz folyamán két olyan szak hallgatói is megkerestek megoldásra váró problémáikkal. A 

pszichológia BA és közösségszervezés BA szakon tanulók különféle megoldásra váró ügyeket 

tártak elénk, amikkel el is kezdtünk foglalkozni Fábián Fanni elnökasszonnyal, és felvettük a 

kapcsolatot az illetékesekkel a karon. 

 

Animátorképzés 

Az idén ősszel animátornak képződő hallgatók számára egy szakmai képzés megtartása volt 

feladatom, ahol a Hallgatói Önkormányzat és az Animátori Kör felépítéséről, működéséről 

tájékoztattuk a képződőket. 

 

Szakmai hétvége – Összetartás 

Önkormányzatunk az utóbbi félévben több tisztségében is új képviselőkkel dolgozik együtt. 

Ezért idén ősszel is kiemelt fontosságú volt a szakmai összetartás megszervezése és az azon 

való részvétel. Az alelnökkel közösen építettük fel és vezényeltük le a hétvége szakmai és 
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csapatépítő tréningfeladatait és programjait, hogy az új tagjaink is a lehető leginkább 

megismerhessék a saját bizottságukon túl a többi szervezeti egység munkáját, kari HÖK-ön 

belül. Azon túlmutatóan beszélgettünk az érdekképviseleti munkáról, annak szerveiről, és a 

jövőbeli terveinkről is. 

 

2018. 10. 15. 

 

 Kreszadló Dóra 

elnök 

ELTE PPK HÖK 
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Alelnöki beszámoló 

2018. 10. 16. - 2018. 12. 15. 
 

Eseménynaptár 

Időpont Esemény 

2018. november 6., 20., december 11. ELTE PPK HÖK Elnökségi ülés 

2018. november 12-14. Animátor képzés tartása 

2018. november 19. Találkozó Korinek Jankával – tudnivalók 

átadása 

2018. november 29. Találkozó Kreszadló Dórával – összetartás 

programjának véglegesítése 

2018. november 30-december 2.  HÖK összetartás 

2018. december 13.  Kari karácsony 

 

Részletes beszámoló 

November közepén Hoós Dorottyával megtartottuk a második animátorképzést az újonnan 

képződőknek. A képzés során a résztvevők megismerhették a Hallgatói Önkormányzatunk 

felépítését, az egész animátori körnek a történetét, illetve a veterán animátori rendszerről is 

érkezett feléjük pár információ. A képzés a feedbackek alapján jól sikerült, remélhetően nem 

csak a hangulat volt fergeteges, hanem az átadandó tudásanyag is megragadt a fejekben.  

 

Az időszak másik nagyobb projektje a november végi összetartás megszervezése volt. Erre 

azért volt szükség, mivel a tavasz és a nyár során a tisztségviselők majdnem fele kicserélődött, 

így elengedhetetlen volt egy ilyen alkalom. Az előkészületeket és a hétvége megtervezését 

Kreszadló Dórával és Korinek Jankával együttesen végeztük, hiszen a hétvége szakmai 

programjainál fontosnak tartottuk, hogy az alapok átadása mellett figyelmet fordítsunk az 

elkövetkezendő évre is. A szakmai rész mellett figyelmet fordítottunk a  csapatépítésre is. Nagy 

örömmel töltött el, hogy a hétvégén a tisztségviselők nagy része jelen tudott lenni, így 

sikeresnek mondanám a programot.  
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Mivel három és fél év után az alakuló küldöttgyűléssel leköszönök a Hallgatói 

Önkormányzatból, ezért fontos volt, hogy a főbb tudnivalókat a tisztséggel kapcsolatban 

átadjam utódomnak, Korinek Jankának, ami november 19-én meg is történt. 

 

Végezetül pedig szeretném megköszönni mindenkinek, aki az elmúlt három és fél év alatt 

támogatta munkánkat, egy csodás időszak volt ez számomra. Kívánok mindenkinek sok sikert, 

és jó munkát. 

 

2018.12.16.  

 

Puju Robin 

alelnök 

ELTE PPK HÖK 
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Szombathelyi ügyekért felelős alelnök beszámolója 

2018. 10. 16. - 2018. 12. 15. 

Eseménynaptár 

Időpont Esemény  

2018.október 16., november 6., december 5.,  Elnökségi ülés 

2018.október 16. Küldöttgyűlés 

2018.október 19.  ’56-os forradalom megemlékezés 

2018. november 7. ELTE HÖK szombathelyi ügykért felelős 

bizottság ülése 

2018. november 16. Gólyabál 

2018. november 21. Szakest 

2018. november 28. HKLB döntő 

2018. december 7. Nyílt nap 

 

 

Részletes beszámoló 

Részt vettem elnökségi üléseken a szokásos módon minden alkalommal beszámoltam, hogy mi 

történik Szombathelyen illetve nekem is beszámolt az elnökség. 

 

Az ELTE HÖK szombathelyi ügykért felelős bizottság ülésein nagyrészt a 2018-as Gólyabál 

volt a fő téma, ahol átbeszéltük, hogy milyen műsorokat, fellépőket szeretnénk a hallgatóknak. 

Többek közt fellépett egyetemünk több hallgatója énekléssel, kisebb műsorral, A Gólyabál után 

természetesen leültünk a szombathelyi bizottsággal és értékeltük a rendezvényt. A hallgatóktól, 

oktatóktól pozitív visszajelzéseket kaptunk, hiszen nagy örömünkre úgy gondolom, hogy egy 

nagyon nívós Gólya bált sikerült összehoznunk. 

 

Október 19-én részt vettem Campusunk 1956-os forradalom megemlékezésén, ahol a hallgatók 

adták elő műsorukat. 
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Minden hónap utolsó szerdáján vártuk a hallgatókat egy úgynevezett „Észrevételezési nap” 

néven futó kis egyetemi portálra, amelynek lényege, hogy a hallgatók bátran javasoljanak 

ötleteket, programokat. Jelezzenek vissza, hogy melyik esemény tetszett nekik illetve melyik 

nem. Lehetőségük van a hallgatóknak feltenni kérdéseket, hiszen ezen a programon az egész 

szombathelyi hallgatói önkormányzatos bizottság jelen van. 

 

November 21-én tartottuk Sporttudományi napunkat, aminek lezárásaképpen Szakestet 

szerveztünk. Nagyon pozitív visszajelzéseket kaptunk a két fő szervező Jancsekity Judit és 

Kövecses Patrícia nagyon kitettek magukért. A rendezvényen nagy számban vettek rész tanulók 

és oktatók egyaránt. 

 

Animátor képzést jövő félév elején indítjuk útjára Szombathelyen. A végzett szombathelyi 

animátorokkal folyamatosan kapcsolatban vagyok és már elkezdtük a képzések szétosztását. 

Nagyon reméljük, hogy itt Szombathelyen is nagy érdeklődést fog kelteni a képzés. 

 

Házi Kispályás Labdarugó Bajnokságunk döntőjére november 28-án került sor nagy örömünkre 

2 lány csapat is jelentkezett másik 6 fiú csapat mellett. A döntő hangulata nagyon jó volt. 

Egyeztettem a fő szervezővel átbeszéltünk mindent. Elvállaltam a „speaker” szerepet. 

Segítségünkre volt Hurtik Péter és az Egyetemi Sportiroda. Jövőre célunk, hogy dupla ennyi 

csapat jelentkezzen. 

 

December 7-én Nyílt napot tartottunk Szombathelyen rengetek középiskolás látogatott el 

hozzánk. Én a sporttudományi képzések iránt érdeklődőkkel voltam. Körbe vezettük őket az 

Egyetemi Központon. Meglátogattuk kollégiumainkat, végig sétáltunk az egyetemen és végül 

a sporttudományi intézet szervezett nekik egy kis betekintést az egyetemi életbe a felvételivel 

kapcsolatos információkat tudhattak meg illetve egy kis bemutatóval is készültek hallgatóink. 

 

Hallgatói kérdések 

 

A hallgatói kérdések gyorsabb és hatékonyabb orvoslása érdekében tavaly bevezettük a 

bejelentő lapot, melyet a hallgatók a HÖK irodában tölthetnek ki, anonim jelleggel. Így 

összesítve tudjuk eljuttatni az észrevételt, problémát, megoldási javaslatot az adott 

személy(ek)hez, gyorsítva az eljárást. E mellett folyamatosan válaszolok a hallgatók kérdéseire, 
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ezzel segítve tanulmányaikat. Rengeteg kérdés érkezett hozzám különböző témakörökben, 

amelynek mindegyikére igyekeztem a legkielégítőbb választ adni. 

 

 

 

A fogadóóráimat megtartottam. 

 

Kérem a beszámolóm elfogadását!  

 

Karacsi Gábor 

szombathelyi ügyekért felelős alelnök 

ELTE PPK HÖK 
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A Diákjóléti Bizottság elnökének beszámolója 

2018. 10. 16. - 2018. 12. 15. 
 

Eseménynaptár 

 

2018. október 16. EHÖK Esélyegyenlőségi Bizottság ülése 

2018. október 17, november 20., 

december 6. 

Szociális Ösztöndíj Bizottság (SZÖB) ülése 

2018. október 17., november 21., 

december 06. 

Kari Ösztöndíj Bizottság (KÖB) ülése 

2018. október 18. Mindenki Segít Nap 

2018. október 24., november 26. Egyetemi Hallgatói Szociális és Ösztöndíjbizottság 

(EHSZÖB) ülése 

2018. november 01 -13. Szakmai utakat támogató kari pályázat benyújtási és 

hiánypótlási időszaka  

2018. november 13. Programírás 

2018. november 20., december 04., 

11. 

Elnökségi ülés 

2018. november 16 - december 12. Már egy doboz is örömet okoz! - gyűjtés 

2018. november 28. Jótékony Jóga és  +1 szendvics 

2018. november 30 - december 02. HÖK - összetartás 

2018. december 05. EHÖK Küldöttgyűlés 

2018. december 11. Kari Tanács 

 

Részletes beszámoló 

Korinek Janka októberben részt vett az EHÖK Esélyegyenlőségi Bizottságának ülésén, amin 

főleg a novemberi adománygyűjtésről esett szó. Ennek köszönhetően a “Már egy doboz is 

örömet okoz” című cipősdoboz-gyűjtésbe sikeresen bekapcsolódhattunk.  
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Bizottságunk hetedik alkalommal szervezte meg a már hagyományosnak mondható Mindenki 

Segít Napot. Az érdeklődők ezúttal idősek otthonába, állatmenhelyre, illetve óvodába 

látogathattak el és kapcsolódhattak be az ottani feladatokba.  

 

A rövid távú szakmai utakat támogató kari pályázat második alkalommal került kiírásra. Az 

egyre növekvő érdeklődésre való tekintettel a tavaszi félévben is szeretnénk majd megadni a 

lehetőséget hallgatótársainknak, hogy a pályázat segítségével távoli konferenciákra, 

tanulmányaikhoz kapcsolódó egyéb programokra is eljuthassanak. Lukács Anna irányításával 

problémamentesen lezajlott a kérvények benyújtásának és hiánypótlásának időszaka, illetve a 

tudományos referenssel közös bírálás is.  

 

Múlt hónapban ült össze először az induló elnökség. A találkozó rendkívül hasznos volt: a több 

órás ötletelés és közös gondolkodás után minden bizottság programja pár napon belül 

megszületett. 

 

November végén ismét felvettük a kapcsolatot a Budapest Bike Maffiával, akiknek a 

segítségével újabb “+1 szendvics” akciót bonyolítottunk le. Emellett a sportreferens 

segítségével első alkalommal rendeztük meg a Jótékony Jógát, aminek keretében az adományért 

cserébe jógaórán vehettek részt az érdeklődők. A rendkívül sok (legalább száz) beérkezett 

csomag többsége avégül  Dankó utcai melegedőben talált gazdára.  

 

December első hétvégéjén részt vettünk a HÖK összetartásán, ahol a szakmai programok 

mellett a csapatépítés is fontos szerepet kapott. 

 

Perger Petra 

elnök 

Diákjólétti Bizottság 

ELTE PPK HÖK 
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A Gazdasági Bizottság elnökének beszámolója 

2018. 10. 16. - 2018. 12. 15. 
 

Eseménynaptár 

2018. november 6., 20. december 

4., 11. 

Elnökségi ülés 

2018. október 17. Bizottsági megbeszélés 

2018. október 24. Képzők képzésének megtartása 

2018. október 31. Gólyabál pénz átvétele 

2018. november 2. Gólyabál bevásárlás 

2018. november 6.  EHÖK Gazdasági Bizottság ülése 

2018. november 8. Gólyabál 

2018. november 10-11. Megbeszélés a leendő Gazdasági Bizottsági elnökkel 

2018. november 12. Gólyabál pénz elszámolása 

2018. november 14. ELTE HÖK küldöttgyűlés 

2018. november 30- december 2. HÖK-ös összetartás 

2018. december 13. Kari Karácsony 

 

Részletes beszámoló 

A beszámolási időszak után tudtuk meg, hogy le kellett állni a költésekkel, mert elfogyott 

a rendelkezésre álló keret. Konkrétan költés stopot vezettek be az ELTE Hallgatói 

Önkormányzatainál, ami engem mélységesen megdöbbentett és felháborított egyszerre. Mivel 

saját önkormányzatunk csak szenvedő fél, de minket is érintenek a rendelkezések szeretném a 

Küldöttgyűlés felé tisztázni a helyzetet. Első körben fontosnak tartom megemlíteni, hogy a PPK 

részéről minden a tervezett módon haladt. A kalkulált költségvetési tervünket abszolút tartottuk, 

őszre és télre is több olyan költés volt betervezve, amire bőven jutott (volna) elegendő működési 

keret, így saját szerepkörömben úgy vélem nem hibáztam. Az elcsúszások, amik a közös 

„virtuális keret” révén minket is érintenek rajtunk kívül álló okok miatt következtek be. Az ügy 

kiderítése kapcsán Czinege András, az EHÖK Gazdasági alelnöke többször is egyeztetett Szalai 
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Borbálával, sőt, Horváth Mihály, az EHÖK elnöke Rozgonyi Miklóshoz is ellátogatott. A 

többszöri utánajáráskor Andrásnak az alábbi okokat sikerült kiderítenie: 

1. Az SAP rendszer fejlesztési hibái. Utánajárásukkor kiderült, hogy léteznek olyan 

pillanatok, amikor az SAP-ban nem látszik a pénz. Ez a lekötött összeg kifizetett státuszra való 

átállásakor jelentkezik, így nem lehetünk biztosak benne, hogy a fedezetigazolások lekérése 

pillanatában épp minden összeg helyesen látszódik-e. A másik probléma, amikor épp a 

teljesített mezőben már megjelenik, de a lekötött mezőből sem tűnik el egy darabig, így akár 

duplán is létezhet egyidőben az összeg, az avatatlan szemet megtévesztve. 

2. Az SAP rendszer hibái és András személyes felelőssége. Amikor a 2017-es 

költségvetési év lezárása után a maradványt számolta, február 1-én hívta le a fedezetigazolást, 

azonban, mint kiderült, az SAP csak február 8-án fordult át a 2018-as évre, így a február 1- én 

lehívott maradványokból ez idő alatt még a 2017-es évhez került jóváírásra pár tétel, így 

nagyjából másfél millió forinttal több maradványt számolt. 

3. Gólyatábori túlköltekezés. A gólyatáborokra nagyjából 10 millió forinttal költöttünk 

többet össz ELTE szinten, mint amennyit a költségvetésben terveztünk. 

4. Nem tervezett költségvetési hiány. Borbálánál tett látogatásukkor kiderült, hogy 10 

millió forint hiányzik. Mihály az ügy kiderülésekor rögtön személyes találkozót 

kezdeményezett a kancellárnál, akinek látogatásakor kiderült, hogy a költségvetésben tervezett 

GTI HÖK felállítására ígért 10 millió forintnyi összeget nem kaptuk meg. 

5. SAP rendszer jogosultsági probléma. Bár a SEK-es költéseket a közös költségekhez 

soroltuk, a SEK-nek van egy T0495-ös funkcióterülete, amit látnak a fedezetvizsgálatkor, de az 

üres volt. Legalábbis a hibás hozzáférési jogosultságunk miatt üresnek látták, de valójában nem 

volt az. Így a SEK-es rendezvényekre költött kb. 2,5 millió forintot egyszerűen nem látták a 

funkcióterületen. 

 

Ezen hibák miatt szükség volt egy jelentős tőkeinjekcióra, amiért az EHÖK Közéleti 

ösztöndíjkeretének maradványához nyúltak, ebből futja a legfontosabb kiadásokra. 

 

A beszámolómat felölelő időszak legfontosabb rendezvénye az idei gólyabálunk volt, 

melynek szervezésében és előkészítésében mint főszervező vettem részt. A tavalyi év jó 

példáját megtartva a lágymányosi Gömb aulában adtunk helyet az eseménynek november 8-án. 

Az előzetes feladatokon és egyeztetéseken túl a gólyakeringő és az animátortánc 

koreográfusaival tartottam a kapcsolatot, velük egyeztettem a próbákról és a haladásról. A 
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dekorációért is kijelöltünk egy megbízott koordinátort, vele is én egyeztettem. A kellék- és 

eszközigények kapcsán dr. Tóth Tibor Józseffel, az ELTE Szolgáltató Kft. vezetőjével 

kommunikáltam. Munkatársa, Lukácsné Erika közreműködésével átvettem a báli igényeink 

kielégítésére 100.000 Ft-ot, melyet Lojt Bálint, a logisztikáért felelős bizottsági tagunk 

segítségével beszerzésekre tudtunk fordítani. Ebből az összegből finanszíroztunk minden 

dekorációhoz szükséges eszközt és kelléket, ebből a pénzből szereztük be a helyszíni 

feladatokhoz és játékokhoz szükséges felszereléseket, valamint ebből a pénzből vásároltuk be 

a bálkirály és bálkirálynő választás nyertesei számára is az ajándékot. A pénzről a bált követő 

héten számoltam el. Maga az esemény mások visszajelzései és saját meglátásaim alapján egy 

jól sikerült bálnak titulálható.  

November 30. és december 2. között került megrendezésre a már hagyományosnak 

mondható HÖK-ös összetartás. Ennek szakmai és csapatépítő mivoltján a hétvégén részt 

vettem, valamint szervezés ügyileg a szállás lefoglalásában segédkeztem. Ehhez kapcsolódóan 

a hivatalos teendőket (3 árajánlat bekérése, megrendelő leadása, teljesítés igazolás, névsor) 

elláttam.  

Az őszi időszakom egyik aktív kérdése az utódom megtalálása volt, ugyanis december 

közepével több év után elhagyom a PPK HÖK-öt. Mostanra remélhetőleg már mindenki 

számára ismeretes, hogy Kreszadló Dóra HÖK elnök-jelölt oldalán Kassai József indult el a 

Gazdasági Bizottság elnöke címért. Az ő kiválasztása hosszú mérlegelési folyamat eredménye 

volt. Kompetenciái, határozottsága és rátermettsége révén biztos vagyok benne, hogy stabil 

kezekbe adhatom át feladataimat, így kérem a küldöttgyűlés támogatását az ő 

megszavazásához. Felkészítése, a köztünk lévő átadás és átvétel az elvállalt tisztség után egyből 

megkezdődött. Több órányi tudásátadással a hátunk mögött megválasztása esetén sok sikert 

kívánok neki és az új csapatnak egyaránt, én pedig köszönöm az eddigi bizalmat! 

 

A havi iskolaszövetkezeti utalási listákat és az ezekhez kapcsolódó jelenléti íveket időben 

elküldtem az EHÖK gazdasági alelnökének.  
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Az elnökségi üléseken részt vettem, fogadó óráimat megtartottam. 

Kérem a beszámolóm elfogadását! 

 

Kelt.: Budapest, 2018. december 15.                                          

                                                                                                       

 Dávid Szamanta 

                                                                                                                elnök                              

                                                                       Gazdasági Bizottság 

                                                                                                  ELTE PPK HÖK 
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A Külügyi Bizottság elnökének beszámolója 

2018. 10. 16. - 2018. 12. 15. 
 

Eseménynaptár 

2018. október 18. Representative találkozó 

2018.október 24. Képzők képzése 

2018.október 26. Külhoni program megbeszélés 

2018.november 06. EHKB ülés 

2018. november 07. Representative találkozó 

2018.november 19-21. Animátor képzés 

2018.november 21. Representative megbeszélés 

2018.november 26. Csereprogram megbeszélés 

2018.november 30.- december 01. HÖK-ös összertartás 

2018.december 04. EHKB ülés 

 

Részletes beszámoló 

Október óta három találkozót tartottunk, melyeken tovább specifikáltuk céljainkat, valamint 

újabb tagokkal bővült a rendszer így lassan minden külföldi évfolyam rendelkezik képviselővel. 

A vizsgaidőszakban kiemelt célunk a külföldi hallgatók véleményének megfelelő kikérése a 

félévben látogatott óráikkal való megelégedettségi szintről. A találkozókat minden esetben 

Szabad Lilla, Külügyi Bizottsági Tag, segítségével bonyolítottam le. 

 

Novemberben és Decemberben két EHKB ülésen vettem részt melynek keretein belül 

megbeszéltük az egész egyetemet átfogó céljainkat többek között angol nyelvű pályázati kiírás 

elkészítését a szociális pályázatokhoz. 
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A Külhoni Programnak, mely határon túli tapasztalatszerzést nyújt  most elsősorban a munka 

és szervezet szakos diákoknak, szervezése megkezdődött és lehetőség szerint tavasszal útjára 

is indítjuk a programot a PPK-n. 

 

Novemberben Külügyi képzést tarthattam a leendő Animátoroknak Lévai Blankával a 

Főmentorral, ahol az Erasmus pályázáshoz szükséges információkon, a Külügyi Bizottság 

munkáján és a Mentorkör bemutatásán volt a hangsúly. 

 

November 26.-án Vértes Sára, volt Külügyi Elnök és Szabad Lilla társaságában megvitattuk 

egy lehetséges csereprogram szervezéséhez szükséges lépéseket. A csereprogram sajnos nem 

kerül megvalósításra, azonban semmiképp sem vetjük el a jövőbeli lehetőségét. 

 

A mentorkörben az elmúlt hónapokban több csapatépítő tevékenységre is sor került, valamint 

az International dinner is lebonyolításra került igen nagy sikerrel december 6.-án. 

 

Timár Lili 

elnök 

Külügyi Bizottság 

ELTE PPK HÖK 
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A Tanulmányi Bizottság elnökének beszámolója 

2018. 10. 16. - 2018. 12. 15. 

Eseménynaptár: 

Időpont Esemény 

2018. október 16. Delegált avatás 

2018. október 17. EHÖK Tanárképzési Bizottság találkozója 

2018. október 24. Egyeztető megbeszélés N. Kollár Katalinnal 

és Kreszadló Dórával 

2018. október 24.  Képzők képzése 

2018. november 5., december 10. Kari Tanulmányi Bizottság értekezlete 

2018. november 5. Tanárképzési- és Tanár-továbbképzési 

Tanács ülése 

2018. november 6., december 4. Pszichológiai Intézeti Tanácsülés 

2018. november 6., december 11. Kari Tanács 

2018. november 6., 20., december 4., 11. PPK HÖK elnökségi ülés 

2018. november 12. EHÖK Tanárképzési Bizottság ülése 

2018. november 13. PPK HÖK Rendkívüli Tanulmányi 

Bizottsági ülése 

2018. november 13. Elnökség programírása 

2018. november 14. EHÖK Tanulmányi Bizottság ülése 

2018. november 14., december 5. EHÖK Küldöttgyűlés 

2018. november 14. Delegált Koordinátor felkészítése 
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2018. november 15. Delegált Kör találkozó 

2018. november 16-17. HÖOK Vezetőképző Tábor, Siófok 

2018. november 19-20-21. Tanulmányi-külügyi animátorképzés 

megtartása 

2018. november 20. Rövid távú szakmai út pályázat elbírálása 

2018. november 21. Megbeszélés pszichológia BA szakos 

hallgatókkal 

2018. november 21. Rekrutációs Bizottság ülése 

2018. november 30 – december 2. PPK HÖK összetartás, Tahitótfalu 

2018. december 4. Neveléstudományi Intézeti Tanácsülés 

2018. december 5. Megbeszélés Varga Virággal és Szabó 

Krisztinával, a pszichológia BA másodéves 

Szakos Hallgatói Érdekképviselőkkel 

2018. december 6. Delegált értekezlet 

2018. december 11. Megbeszélés másodéves közösségszervező 

szakos hallgatókkal 

2018. december 13. PPK HÖK Tanulmányi Bizottság 

megbeszélése 

2018. december 13-tól Hallgatók felkérése az Educatio Kiállításra 

 

Részletes beszámoló: 

Az október 16-i küldöttgyűlés után tartottuk az őszi delegált képzés avatását, melyen 11 új tagot 

köszönthettünk a Körben. 
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Október 17-én Jáger Borbála részt vett az EHÖK Tanárképzési Bizottság találkozóján, melyen 

bemutatkoztak egymásnak a kari tanárképzési referensek és az EHÖK képviselője, valamint 

megbeszélték a jövőbeni céljaikat és elképzeléseiket a szakterület kapcsán. 

Október 24-én N. Kollár Katalinnal és Kreszadló Dórával egyeztettem egy tanár szakos tréning 

tavaszi féléves meghirdetési időpontjaival kapcsolatban. Ugyanezen a napon részt vettem a 

Képzők Képzésén, melyen az animátor képzés őszi alkalmainak leendő képzéstartóival kaptunk 

megfelelő felkészítést a képzéseink lebonyolításához.  

November 5-én és december 10-én részt Császár Emesével, Kreszadló Dórával és Ladányi 

Bencével a kari Tanulmányi Bizottság ülésein, melyen a bizottság többi tagjával véleményeztük 

a beérkezett hallgatói ügyeket. 

November 5-én Jáger Borbála részt vett a Tanárképzési és Tanár-továbbképzési Tanács ülésén, 

melyen szó esett a tanár szakos hallgatók szakmai gyakorlatához tartozó kérdőívtervezet 

véleményezésről, a gyakorlatok alatt zajló mentor rendszer sajátosságairól, illetve a tanár 

szakos hallgatók Erasmus programmal kapcsolatos lehetőségeiről és ezek változtatásáról, 

véleményezéséről. November 12-én jelen volt az EHÖK Tanárképzési Bizottságának ülésén, 

melyen konklúziót vontak a TTT eredményeiről, illetve Horváth Szandra, EHÖK tanárképzési 

referens beszámolt az országos KONTRA (Konferencia a Tanárképzés Releváns Alapjairól) 

rendezvényen szerzett tapasztalatairól. 

November 13-án rendkívüli Tanulmányi Bizottsági ülést tartottunk, melyen a bizottság tagjai 

beszámoltak az elmúlt időszak történéseiről, valamint az őszi hallgatói önkormányzati 

választásokra írt bizottsági programot beszéltük át. Az ülésen részt vett leendő delegált 

koordinátorunk, Varga Virág is. Ezen a napon ültünk össze a PPK HÖK elnökségével is 

megbeszélni az elnöki és a bizottsági programok tartalmát. 

Császár Emese november 14-én felkészítést tartott Varga Virágnak arról, hogy milyen 

teendőkkel jár hallgatói önkormányzati tisztsége. 

November 14-én részt vettem az EHÖK Tanulmányi Bizottság ülésén, melyen az EHÖK 

Tanulmányi alelnökével és a kari képviselőkkel egyeztettünk a nyári HKR módosítások 

visszhangjáról, illetve az aktuális kar specifikus ügyekről. 

Ebben a félévben, november 15-én öt delegáltunk megszervezte az első delegált találkozót. Az 

összetartásra sokan eljöttek a Körből, így nagy sikernek örvendett a kreatív esti program, mely 

pozitív példa lehet a delegáltaknak a későbbi hasonló események szervezéséhez. Ezúton is 

szeretnénk megköszönni még egyszer a szervezőknek a fantasztikus összetartást! 
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November 16-án és 17-én részt vettem a HÖOK őszi Vezetőképző Táborában. A pénteki napon 

haladó tanulmányi szekción, szombaton pedig önismereti tréningen vettem részt az ország 

különböző felsőoktatási intézményeinek képviselőivel egyetemben. 

November 19 és 21 között Timár Lilivel, a HÖK Külügyi Bizottsági elnökével három 

animátorképzést tartottunk tanulmányi-külügyi témában. Az új képződőknek interaktív 

formában adtuk át a szakterületeinkhez kapcsolódó legfontosabb tudnivalókat.  

November 20-án Ladányi Bence Lukács Annával elbírálta a rövid távú szakmai út pályázatra 

beérkező pályázatokat. 

November 21-én Kreszadló Dórával megbeszélést tartottunk pszichológia BA szakos hallgatók 

egy első féléves kurzusuk problémáiról. 

November 21-én helyettesítettem Puju János Robint a Rekrutációs Bizottság ülésén, melyen a 

januári Educatio Kiállítás operatív részleteiről esett szó. 

November 30 és december 2 között Császár Emesével, Ladányi Bencével és Varga Virággal, 

leendő delegált koordinátorunkkal részt vettünk a PPK HÖK összetartásán, Tahitótfalun. A 

hétvégén bepillantást nyerhettünk a többi bizottság munkájába, szakmai programokkal 

bővíthettük tudásunkat. Emellett a csapatépítésre is sikerült időt fordítani, így a 

tisztségviselőknek alkalmuk nyílt egymást is jobban megismerni. 

December 5-én Kreszadló Dórával és Ladányi Bencével találkoztunk Szabó Krisztinával és 

Varga Virággal, a pszichológia BA második évfolyamának Szakos Hallgatói 

Érdekképviselőivel. Megbeszéltük a 2017-es tanterv adta problémákat, illetve azok megoldási 

lehetőségeit. 

December 6-án delegált értekezletet tartottunk, melyen kihirdettük a következő félév 

programjait, illetve a Kör új logóját is megismerhették a delegáltak. 

December 11-én Kreszadló Dórával másodéves közösségszervező hallgatókkal beszéltünk 

szakirány választási és egyéb, a szakon felmerült problémákról. 

December 13-án Tanulmányi Bizottsági megbeszélést tartottunk, amin a következő félév 

fontosabb programjairól, illetve az Educatio Kiállítás részleteiről esett szó. 

December 13-tól Császár Emesével elkezdtük felkérni a januári Educatio Kiállításra a szakos 

képviselőket, a Delegált Körből és a Hallgatói Önkormányzatból. 
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Teljes időszakot átölelő egyéb feladatok: 

A Hallgatói Követelményrendszer nyári módosítása kapcsán felmerülő változásokról a 

hallgatókat folyamatosan tájékoztattuk. Ennek alapján Császár Emesével felújítottuk és közzé 

tettük a Delegált Körben a legújabb Delegált Kisokost. 

A kari Tanulmányi Bizottság értekezletein, Neveléstudományi Intézeti Tanácsülésen és a Kari 

Tanácsokon kivétel nélkül részt vettem.  

Az elnökségi üléseken részt vettem, a Tanulmányi Bizottság tevékenységéről minden 

alkalommal beszámoltam. 

 

Fábián Fanni 

elnök 

Tanulmányi Bizottság 

ELTE PPK HÖK 
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A Rendezvényszervező Bizottság elnökének beszámolója 

2018. 10. 16. - 2018. 12. 15. 
 

Eseménynaptár: 

Időpont Esemény 

2018. október 17. Küldött gyűlés 

2018. október 19-21. Bevonó tábor 

2018. november 5. PPQ 

2018. november 6., 20., december 4., 11. ELTE PPK HÖK Elnökségi ülés 

2018. november 8. Gólyabál 

2018. november 12-14. Gasztro-kult., AK-HÖK-Veterán képzés 

2018. november 19. Következő félév összeállítása 

2018. november 20. Dürer kerttel megbeszélés 

2018. november 21. Beerpong Bajnokság; Just dance 

2018. november 22. Fügével való tárgyalás 

2018. november 24. Úszó MEFOB helyszíni koordinálás 

2018. november 26-28. RSZB képzés tartás 

2018. november 28. Jótékony jóga 

2018. november 29. Etalon megvendégelés; Légzőgyakorlat 

bemutató; Kör képzés megbeszélés 

2018. november 30- December 2. HÖK összetartás 

2018. december 1. Sport referensi pályázás kiírása 

2018. december 3. PPQ 

2018. december 4. Verses est 

2018. december 6. Társas est; RSZB gyűlés 

2018. december 10., 12. Sport referensi pályázó meghallgatása 

2018. december 11. Kari Tanács 

2018. december 13. Bemutatkozás;  

Szemeszterzáró Kari buli 
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Részletes beszámoló 

Kulturális programok 

Havonta megrendezésre kerül a PPQ eseménye, töretlenül telt házzal és remek hangulattal. 

Emellett újabb társas est megszervezésében segédkeztünk, ami szintén sikeresen futott le. 

Pályázati pénzből megvalósult a gasztro kultúra rendezvénye, ahol 3 különböző étteremben volt 

lehetőségük enni a hallgatóknak. A félévben először megrendeztük a verses estet, amelyen a 

kar hallgatói mutathatták meg tehetségüket. Az este szintén meglepően sikeres volt. 

Sport programok 

Tovább folytatódott a havonta megrendezésre kerülő beerpong bajnokság folyamatos telt 

házzal. Megrendeztünk egy just dance lehetőséget is, ami ugyan nem hozott nagyon sok embert, 

de határozottan fejlődést mutatott. Első alkalommal vontuk össze a kar szendvics gyűjtő 

jótékonysági akcióját jógázási lehetőséggel. Két órára volt lehetősége a hallgatóknak 

regisztrálni, mindkettő telt házzal üzemelt. Segítettük a hallgatók jelentkezését és a csapatok 

koordinálását a MEFOB-on. 

Bevonó tábor 

Az animátor képzés első nagy lépéseként megszerveztük a bevonó tábort, ahol különböző 

ismerkedős és informális szekciókon vehettek részt a jelentkezők. Rekord mennyiségű 

résztvevővel és teljes elégedettséggel zártuk a hétvégét.  

Gólyabál 

A tavalyihoz hasonló sikerrel lezajlott a gólyabál. Majdnem 500 résztvevővel és remek 

hangulattal telt. Az eseményhez promó videót készíttettünk, folyamatosan posztoltunk az 

eseménybe, program táblát állítottunk össze. Helyszínen pedig koordináltuk azok lezajlását. 

Képzések 

Lezajlott 6 alkalom az animátor képzésből. Mindegyik képzés színvonala igen magas volt, a 

résztvevők minőségi, jól szervezett képzéseket kaptak. A bizottság valamelyik tagja minden 

alkalmon részt vett, hogy felügyelje, ellenőrizze a helyes lemenetelt. AK-HÖK-Veterán és 

Rendezvényszervezésről szóló képzéseket pedig összeállítottunk és megtartottunk, figyelve, 

hogy a tudás minél izgalmasabb módon jusson el a képződőkhöz. 

Animátor rendezvények 

Nagy sikerrel zajlott le az Etalon megvendégelés és a képződők bemutatkozása. 

Szemeszterzáró kari buli 
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A félév utolsó bulija szemeszterzáró volt, ahol újdonságként jelent meg a karaoke, mely 

hatalmas sikert aratott. Akárcsak a Necc party, ahol a 90’-es és 2000-es évek legnagyobb 

slágereire bulizhattak a hallgatók. 

Elbíráltuk a beérkezett kari és kulturális pályázatokat. 

A programokhoz folyamatosan termeket biztosítottunk. 

Elkezdődtek a megbeszélések a felelővel kapcsolatban: egyeztettünk a Dürerrel, a BTK rszb 

elnökével és az EHÖK elnökkel a részletekről. 

Folyamatosan kapcsolatot tartunk a kommunikációs bizottsággal, a promóciózás, megjelenések 

és fotózások pontos intézése érdekében. 

Minden héten részt vettem az elnökségi üléseken. 

A PPK events-et folyamatosan kezeltem és ezzel egyre több embert értünk el. A hónapok elején 

közzétesszük a havi programajánlót, amihez hozzárendeltünk egy google naptárat is, így a 

hallgatók hozzá tudják rendelni sajátjukhoz az eseményeket.  

 

Budapest, 2018. 12.15. 

Hoós Dorottya 

elnök 

Rendezvényszervező Bizottság 

ELTE PPK HÖK 
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A Kommunikációs Bizottság elnökének beszámolója 

2018. 10. 16. - 2018. 12. 15. 
 

Eseménynaptár 

 

Időpont Esemény  

2018.október 16. Részvétel kari Küldöttgyűlésen 

2018.november 06., 20., december 04.   Elnökségi üléseken való részvétel 

2018. november 13.  Új elnöki jelölt és csapat alakuló gyűlés, 

programíráson való részvétel 

2018. november 08. Gólyabálon való részvétel, fotófal 

működtetés és fotózás - Mediagroup 

2018. november 28. ELTE PPK Animátori körben való 

kommunikációs képzés megbeszélés 

2018. november 30 – december 01. ELTE PPK HÖK csapatépítő hétvége 

2018. december 03. EHÖK Kommunikációs és 

Rendezvényszervezős gyűlés 

2018. december 10-11-12 Kommunikációs képzés tartása az Animátori 

kör képződő tagjainak 

2018.október 16-tól folyamatosan - szakos és HÖK online felületek kezelése 

- mediagroup fotós videós csapat fenntartása 

működtetése 

- Plakátolási felületek kezelése 
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Részletes beszámoló 

2018. október 16-án részt vettem a kari küldöttgyűlés ülésén. Rendszeresen 

foglalkoztam a hallgatók felé való kommunikációval, illetve pontos tájékoztatást nyújtottam 

mind online mind offline felületek a hallgatóknak.  

Az elnökségi üléseken 1 kivételével mind részt vettem, illetve az EHÖK 

kommunikációs bizottsági gyűléseken is aktívan jelen voltam. A gólyabálra promo tervet 

készítettünk Hoós Dorottya rendezvényszervező bizottsági elnökkel, és követtük annak 

időpontjait szorosan együttműködve az ELTE HÖK kommunikációs bizottságával. A 

gólyabálon fotófalat üzemeltettünk a Mediagroup nevű fotós videós csapattal, melynek 

felügyeletét a médiáért felelős referens, Orbán Réka intézte.  

November 28-án megbeszélést tartottam a kommunikációs képzéstartókkal, hogy 

megfelelően felkészülten tartsuk meg decemberben a képzéseinket az animátori kör leendő 

tagjainak.  

November 30 és december 1-je között részt vettem a HÖK csapatépítő hétvégéjén, 

Tahitótfalun, ahol sok új dolgot tanultam, és jobban megismerkedtünk egymással.  

December 3-án részt vettem az EHÖK kommunikációs bizottsági ülésén, ahova 

meghívtuk a karok rendezvényszervező bizottsági elnökeit is, hogy a jövőben ne merüljenek 

fel olyan problémák, hogy félrekommunikálunk bizonyos eseményeket a hallgatók felé.  

December 10 és 12-e között megtartottuk a kommunikációs képzéseket Orbán Réka 

médiáért felelős referenssel, illetve Doszpoth Rebeka és Bartók Réka-val az animátori kör 

képződő tagjainak. A képzések rendben lementek és a visszajelzések alapján a hallgatók sok 

hasznos tulajdonságot tanultak meg.  

Folyamatosan üzemeltettük a szakos facebook csoportokat, illetve kezeltük a HÖK 

facebook oldalát, instagram oldalát és weboldalát. A Mediagroup fotós videós csapat működése 

most már gördülékenyen működik, minden egyes kari rendezvényre tudtunk delegálni legalább 

egy médiás munkatársat. A PPK 3 fő épületeiben a plakátolási felületek fenntartását elvégeztük.  

 

Hoffer Péter 

elnök 

Kommunikációs Bizottság 

ELTE PPK HÖK 
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PersPeKtíva főszerkesztője 

2018. 10. 16. - 2018. 12. 15. 
 

Eseménynaptár 

 

 

2018. október 16. Küldöttgyűlés, ELTE Press megbeszélés 

2018. október 24. Képzők képzése 

2018. november 13.  Új program megírása 

2018. december 10-12. Kommunikációs képzés 

2018. október, november, december  Folyamatos cikkek  

 

Részletes beszámoló 

● Október 16.: 

○  Küldöttgyűlésen vettem rész. 

○ A szokásos összfőszerkesztői találkozón vettem részt. 

● Október 24.: Részt vettem a képzők képzésén, mivel decemberben Bartók Rékával 

tartottam kommunikációs képzést.  

● November 13-án a kisebb nagyon elkezdtük összerakni az új programunkat. 

● December 10-12.: Kommunikációs képzést tartotta. 

● Az alábbi hónapokban folyamatosan, hetente min. 1 poszt megjelent.  

 

Doszpoth Rebeka 

PersPeKtíva főszerkesztője 

 

 


